
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 5. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 871
Vil ministeren i forlængelse af REU alm. del – svar på spørgsmål 647 oplyse,
om ministeren er enig i, at der for den pågældende borger i den omtalte sag
er tale om et samlet forløb (uanset om det kaldes sagsbehandlingstid eller at
sagen har strakt sig over en lang periode) forårsaget af den samme hændel-
se, og som har varet alt for længe (uanset hos hvilken myndighed sagen har
ligget), og at det ikke giver mening for den pågældende borger at tale om en
gennemsnitlig sagsbehandlingstid for de 10 delsager på 99,5 dage?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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